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PROTOKÓŁ Nr 7/20 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 5 lutego 2020 r. 

godz. 11.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji: 

 

1. Andrzej Grzyb  

2. Janusz Jarosz 

3. Regina Komorowska  

4. Wiesław Sobiechowski  
 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 0 członków Komisji: 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Wizja lokalna.  

5. Sprawy mieszkaniowe. 

6. Spotkanie z Kierownikiem Działu Technicznego w Spółce  Mieszkaniowej.  

7. Zapoznanie się z pismem i wstępnym projektem uchwały w sprawie przyjęcia zasad  

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 

reklamowych oraz ogrodzeń- 12.2020 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta- 13.2020 

9. Spotkanie z Kierownikiem Biura Architekta Miasta Andrzejem Omachlem i 

Kierownikiem Wydziału GN Katarzyną Mrówką w sprawie garaży przy osiedlu 

Antonówka. 

10. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019 – BRM.0012.6.3.2020 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią na skargę Prokuratora Rejonowego w kamiennej Górze 

na Uchwałę NR XXXIII/A/229/2005 w sprawie ustalenia opłat za korzystanie  

z cmentarzy komunalnych w Kamiennej Górze zlokalizowanych przy ul. Wałbrzyskiej  

i Katowickiej- BRM.0711.l3.2020 

12. Zapoznanie się o odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Spółki Mieszkaniowej na 

wniosek Komisji – BRM.0711.l3.2020 

13. Zapoznanie się o odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Spółki Mieszkaniowej na 

wniosek Komisji – BRM.0003.45.2019 z 6 listopada 2019 r. i 13 listopada 2019 r.  

14. Zapoznanie się o odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.136.2019 

15. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na miesiąc luty 2020 r.  

 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Wizja lokalna.  

 

Komisja odbyła wizje lokalne na prośbę mieszkańców na terenie osiedla Antonówka.  

 

- Antonówka …. – Komisja spotkała się z mieszkańcem w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy garażu. Mieszkaniec chce wyburzyć drewniany garaż i na jego miejsce postawić 

blaszany.  

 

- Antonówka….. – mieszkańcy zgłosili zalanie mieszkania. Przez cofanie się kanalizacji  

w mieszkaniu zostały zalane kuchnia i łazienka. Najemcy zwrócili się z zapytaniem, czy mogą 

ubiegać się od miasta o materiały na przywrócenie stanu mieszkania sprzed zalania.  

 

- Antonówka….- mieszkańcy zgłosili problem z brakiem rury spustowej odprowadzającej wodę 

deszczową, wilgocią w piwnicy, brakiem opaski odwadniającej, ubytkami tynku na elewacji 

zewnętrznej. Mieszkańcy chcieliby aby miasto wykonało schody (zejście) doprowadzające 

 do chodnika, który został wykonany przez mieszkańców.  

 

Ad.5. Sprawy mieszkaniowe. 

 

Komisja w sprawach mieszkaniowych przyjęła następujących interesantów: 

 

• Pani …… zamieszkała w Kamiennej Górze przy ul. Jedwabnej w sprawie 

mieszkania. Pani obecnie z dzieckiem mieszka u swoich rodziców. 

W mieszkaniu często przebywa Pani brat ze swoją rodziną, który podczas pobytu 

się awanturuje. Dodała, że dziecko nie ma swojego miejsca do nauki, czy 

zabawy. Poinformowała, że złożyła w Wydziale Gospodarki Lokalowej wniosek 

o mieszkanie do remontu w ramach środków własnych i zapewniła, że jest  

w stanie wykonać remont.  
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Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- wyjaśnił zasady 

przyznawania mieszkań socjalnych i do remontu w ramach środków własnych.    

 

• Pani …… zamieszkała w Kamiennej Górze przy ul. Okrzei   

w sprawie mieszkania. Pani ma dwoje dzieci, które przebywają w rodzinie 

zastępczej, obecnie jest w trzeciej ciąży. Dodała, że to przez złe warunki 

mieszkaniowe Sąd Rejonowy w Kamiennej Górze umieścił dzieci w rodzinie 

zastępczej, o mieszkanie stara się od 2018 r.  Poinformowała, że obecnie mieszka 

u swojej mamy, wcześniej wraz z partnerem dostała mieszkanie socjalne od 

miasta, jednak wyprowadziła się z niego, gdy rozstała się z partnerem.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej Ewelina Tokarska- dodała, że 

Pani złożyła w 2018 r. wniosek o mieszkanie, jednak nie została wpisana na listę, 

ponieważ nie uzupełniła braków formalnych poprzez złożenie zaświadczenia  

o dochodach. Do Pani zostało wysłane pismo informujące o konieczności 

dostarczenia dokumentu. 

 

Radna Regina Komorowska – wyraziła zdanie, że nie mając odpowiednich 

warunków dla dzieci i siebie Pani nie powinna decydować się na kolejne 

dziecko. Zapytała, jakie są prawdziwe odebrania Pani dzieci.  

 

Pani ……- odpowiedziała, żeby radna się nie interesowała ile dzieci posiada, 

bo to nie jej sprawa. Odpowiedziała, że  nie ma innych powodów odebrania jej 

dzieci jak te związane z warunkami mieszkalnymi. Dodała, że rozmowa jest 

przez nią nagrywana i zostanie przekazana mediom.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- poinformował, że 

nagrywanie osób bez ich wiedzy, jest nielegalne i zgodnie z kodeksem karnym 

podlega karze.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej Ewelina Tokarska- 

poinformowała, że lista lokali będzie sporządzona w marcu bieżącego roku. 

 

Pani ………- odpowiedziała, że potrzebuje mieszkania teraz, ponieważ  

w marcu kolejne dziecko  może być już na świecie. Stwierdziła, że miasto od lat 

nie robi nic, aby jej pomóc.  
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Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej Ewelina Tokarska – 

przypomniała, że Pani i jej poprzedni partner otrzymali pomoc od miasta  

w postaci przyznania mieszkania. Dodała, że lokal został zdewastowany, 

wyrokiem Sądu Pani i jej były partner zostali uznani za winnych zniszczenia 

mienia gminy. Ponadto poinformowała, że miasto nie posiada w swoich 

zasobach tylu mieszkań aby z dnia na dzień wskazać lokal.  

 

Pani ……. – wtrąciła, że do dewastacji mieszkania doszło po tym jak się z niego 

wyprowadziła. Dodała, że to były partner zniszczył mieszkanie oraz 

zdemontował i sprzedał znajdujący się w nim piec.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, dlaczego nie 

doniosła Pani zaświadczenia o zarobkach w wymaganym terminie? 

 

Pani …….. – powiedziała, że napisała oświadczenie o braku dochodów. Dodała, 

że wskazywała w wydziale wolne mieszkania, które można by było jej przyznać.  

 

Radna Regina Komorowska- powiedziała, że w mieście jest dużo osób 

potrzebujących mieszkania. Dodała, że decydując się na kolejne dziecko 

powinna pani najpierw zabezpieczyć warunki mieszkaniowe. Zapytała, z czego 

Pani się utrzymuje.  

 

Pani ………- odpowiedziała, że utrzymuje się ze środków wypłacanych przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze. Dodatkowo 

wykonuje prace społeczne, na które skazał ją Sąd za dewastacje mieszkania. 

Wyraziła zdanie, że miasto ma jej zapewnić mieszkanie,  

w przeciwnym wypadku poinformuje o sprawie media, po czym opuściła 

posiedzenie Komisji. 

  

• Pani ……. zamieszkała w Kamiennej Górze przy ul. Drzymały 

w sprawie mieszkania. Pani z dzieckiem mieszka u rodziców. W tym samym 

budynku było wolne mieszkanie, o które Pani się starała, jednak zostało ono 

przyznane komuś innemu. Lokal dziś stoi pusty, nieużytkowany. Pani złożyła 

wniosek w Wydziale Gospodarki Lokalowej, ponieważ w mieszkaniu rodziców 



5 
 

jest zagęszczenie. Pani poinformowała, że w budynku, w którym mieszka 

najemcą jednego z lokali jest osoba będąca pod opieką Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze. Pani powiedziała, że pomaga 

sąsiadowi przynosząc mu ciepłe posiłki. Poprosiła o zwrócenie się do MOPS-u 

i zapytanie o możliwość finansowania posiłków dla sąsiada.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski – zadeklarował, że Komisja 

zwróci się do Kierownika Działu Technicznego w Spółce Mieszkaniowej  

o sprawdzenie czy w budynku są wolne lokale mieszkalne.  Dodatkowo 

poinformował, że Komisja wypracuje wniosek w sprawie udzielenia pomocy 

sąsiadowi.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Lokalowej Ewelina Tokarska- 

poinformowała, żeby Pani zgłosiła się do wydziału i złożyła wniosek, ponieważ 

w marcu będą tworzona lista.  

 

Komisja zaopiniowała sprawy mieszkaniowe przedstawione przez Kierownika 

Wydziału Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta Ewelinę Tokarską /zał. Nr 

1 do protokołu/.  

 

Ad.6. Spotkanie z Kierownikiem Działu Technicznego w Spółce  Mieszkaniowej.  

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, kto do tej pory w Spółce 

Mieszkaniowej zajmował się przetargami? 

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

odpowiedział, że wcześniej sam się zajmował przetargami.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał ile w ciągu roku jest 

przeprowadzanych  przetargów w spółce.   

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

odpowiedział, że około 30 przetargów. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, czy zasadnym jest 

zatrudnianie osoby odpowiedzialnej za same przetargi? 
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Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

odpowiedział, że o tę kwestię należałoby zapytać Prezesa Spółki. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, dlaczego w piątki nie są 

przyjmowani interesanci?  

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

odpowiedział, że w piątki wprowadzono ograniczenia w przyjęciach interesantów, 

ponieważ załatwiane są inne sprawy np. odpisywanie na pisma itp. Poinformował, 

również, że gdy będą organizowane spotkania wspólnot to w piątki przyjęcia 

interesantów zostaną wznowione.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- zwrócił uwagę, że spółka powinna odśnieżać nie 

tyko śnieg zalegający przed budynkami, ale również na schodach prowadzących do 

budynku.  

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- oznajmił,  

iż należy przeanalizować podpisana umowę.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz – dodał, że jak mieszkańcy zainterweniują  

to spółka oczyszcza schody.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski-powiedział, że sprawdzono komin 

na ul. Ptasiej ….i okazało się, że przewód był nie drożny z powodu zalegającej w nim 

cegły. Wyraził zdanie, że gdyby pracownik spółki od razu sprawdził komin sprawa nie 

trwała by dwa miesiące, mieszkańcy mogliby normalnie ogrzewać mieszkanie.  

 

Radny Andrzej Grzyb – stwierdził, że spółka powinna wykonać inwentaryzację 

wszystkich nieruchomości, wtedy będzie wiedziała jakim zasobem dysponuje oraz 

zaktualizowałaby dane.  

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- wyjaśnił,  

że wszystkie inwentaryzacje sporządzane są przez rzeczoznawcę zatrudnianego przez 

miasto. Dodał, jeśli radni chcą wykonać inwentaryzację całego zasobu to znacząco 

wzrosną koszty miasta i należałoby koszty te zabezpieczyć w budżecie.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski-zapytał, dlaczego przy Ptasiej …. 
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będzie robione ogrzewanie gazowe osobie, która sporadycznie przebywa w mieszkaniu, 

a nie Pani która mieszka stale? 

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

poinformował, że mieszkaniec odłączył swój piec z przewodu, aby sąsiadka mogła palić 

w piecu. Dodatkowo zadeklarował, że z własnych środków sfinansuje wykonanie 

dokumentacji i zakup pieca. Miasto będzie partycypowało w kosztach komina a nie 

zmiany sposobu ogrzewania. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, dlaczego zmiany sposobu 

ogrzewania nie zaproponowano Pani?  

 

Kierownik Działu Technicznego Spółki Mieszkaniowej Łukasz Kawa- 

odpowiedział, że w sprawie prowadzone są rozmowy i nie ma jeszcze formalnych 

decyzji. Dodał, że spółka będzie przekonywała mieszkańców osiedla Antonówka …, 

aby wspólnota podjęła uchwałę dot. przyłączenia do sieci gazowej kompleksowo. 

 

Ad.7. - 12.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel /zał. Nr 2 do protokołu/.   

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel – poinformował, że projekt 

uchwały określa zasady i warunki sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń. Dla zbudowania regulacji  

w przedmiocie projektu uchwały, miasto podzielone zostało na strefy, dla których 

odpowiednio zostały zdefiniowane wymagania, w tym zakazy, nakazy i dopuszczenia. 

Projekt uchwały wprowadza regulacje dla nowej zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej zawierającej wymagania dotyczące obowiązku urządzenia i minimalnej 

wielkości placu zabaw. Zgodnie z projektem uchwały preferowana mała architektura 

powinna być wykonana ze stali, szkła przeźroczystego i matowego oraz kamienia 

lokalnego i betonu architektonicznego (z wyłączeniem placu zabaw), w kolorystyce- 

matowej czerni, ciemnej zieleni i szarości z wyłączeniem regulacji przepisów 

odrębnych. Dopuszczenie stosowania drewna, lin, sznurów, stali i jej imitacji, oraz 

tworzyw sztucznych jako elementów wyposażenia placu zabaw.  

Projekt uchwały wskazuje jako zasadę- projektowanie przestrzeni parków  
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z wykorzystaniem naturalnego ukształtowania terenu, w szczególności  

z wykorzystaniem elementów umożliwiających rekreację, takich jak altany, siedziska, 

leżaki, drewniane pomosty, oraz komponowanie obiektów małej architektury w 

powiązaniu  

z nawierzchnią, oświetleniem w jednolitej stylistyce, tworzącej wraz z zielenią spójna 

kompozycję w ramach ciągłości wizualnej. Ponadto projekt uchwały zaleca 

projektowanie obiektów małej architektury służących rekreacji w połączeniu  

z nasadzeniami zieleni ozdobnej, parkowej i izolacyjnej. 

Projekt uchwały zawiera wymagania dla lokalizacji reklam wolnostojących oraz  

w odniesieniu do elewacji budynków oraz zasady i warunki ich sytuowania, gabaryty, 

standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów, z jakich mogą być wykonane. Ustaleń 

projektu uchwały nie stosuje się  dla informacji odnośnie godzin otwarcia, 

możliwościach płatności, monitoringu. Projekt uchwały określa zakaz stosowania: 

 

• tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz szyldów o kolorach 

jaskrawych, odbijających światło, z wykorzystaniem projekcji świetlnych  

i elementów ruchomych, emitujących światło o zmieniającym się natężeniu,  

w szczególności neonów, ekranów LED,LCD itp., 

• reklam w formie banerów, 

• stosowania reklam w strefach przedpól widokowych (obszary z widokiem na 

Karkonosze i miasto w odległej perspektywie) i określa zasady ich lokalizacji 

wzdłuż dróg, 

• reklam tymczasowych ( konstrukcje wymagające obciążenia)  

 

Ponadto projekt uchwały określa: 

 

• podstawowe wielkości reklam dużych- bilbordów (rozmiary i wielkości) i wskazuje 

obowiązek podpisywania reklam,  

• zasady lokalizacji reklam w grupach, 

• zasady stosowania pylonów, totemów reklamowych i masztów z flagami 

 

W uchwale preferowane są ogrodzenia z lokalnych materiałów, w tym z metalu w kolorach 

matowej czerni, ciemnej zieleni i szarości oraz tradycyjnych materiałów takich jak cegła 

klinkierowa, drewno oraz w formie żywopłotów. W obszarach A-F definiuje się maksymalne 

wysokości dla ogrodzeń oddzielających różne zagospodarowanie. Projekt uchwały określa 
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wyjątki : 

 

• ogrodzenia, dla których zasady sporządzania i lokalizowania zostały określone  

w przepisach odrębnych,  

• ogrodzenia związane z produkcja rolniczą, hodowlaną i gospodarką leśną,  

• dopuszcza się zachowanie ogrodzeń istniejących w dniu podjęcia uchwały i dopuszcza 

się ich remont, 

• ogrodzenia placów  budów.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel - dodał, że do dnia 24 lutego 

2020 r. czeka na uwagi, zastrzeżenia, co do przedłożonego projektu. Poinformował, że 

w dalszej pracy nad zagadnieniami objętymi projektem uchwały przewiduje jeszcze 

konsultacje społeczne oraz wymagane prawem uzgodnienia i opiniowanie projektu,  

a także wyłożenie do publicznego wglądu.  

 

Komisja zapoznała się ze wstępnym projektem uchwały, ewentualne uwagi w formie 

wniosku zgłosi po szczegółowym zapoznaniu się z przedstawionymi materiałami. 

 

Ad.8.-  13.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel /zał. Nr 3 do protokołu/.   

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel- poinformował, że pierwotne 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla miasta 

Kamienna Góra opracowano w 2000 roku. W kolejnych latach Studium było 

kilkakrotnie zmieniane z uwzględnieniem przepisów ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Obecnie obowiązujący dokument stanowi 

ujednolicone Studium na bazie pierwotnej wersji z jego wszystkimi zmianami. Ocena 

aktualności studium i obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta oraz ocena zasadności i pilności przystąpienia do wykonania 

nowych opracowań z dnia 27 lutego 2019 r. wykazała pilna potrzebę zmiany Studium, 

z uwagi na zarejestrowane wnioski o zmianę miejscowych planów zagospodarowania, 

z których 11 pozostaje sprzeczne ze Studium. Wymaga to opracowania nowego 

dokumentu, z uwzględnieniem: 
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• aktualizacji wszystkich danych statystycznych i rozwojowych miasta, 

• dróg rowerowych z powiązaniami, co można wykonać wyłącznie w skali całego 

miasta 

• analizy w zakresie lokalizacji zabudowy usług handlowych, 

• określenia warunków ochrony dziedzictwa kulturowego wobec zakończonego 

procesu aktualizacji kart adresowych wszystkich obiektów zabytkowych, 

• wskazania obszarów śródmieścia, na których obowiązywałyby szczególne 

wymagania  

• wskazania terenów narażonych na niebezpieczeństwo powodzi, 

• wskazania obszarów rozmieszczenia inwestycji pozyskujących energie ze źródeł 

odnawialnych o mocy większej niż 100kW, 

• wskazania przebiegu drogi S-3 

• uzupełnienia wymaganych obowiązującymi przepisami informacji.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.9. Spotkanie z Kierownikiem Biura Architekta Miasta Andrzejem Omachlem  

i Kierownikiem Wydziału GN Katarzyną Mrówką w sprawie garaży przy osiedlu 

Antonówka 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski - poinformował, że podczas wizji 

lokalnej przy osiedlu Antonówka zgłosił się do niego mieszkaniec w sprawie garażu. 

Mieszkaniec dzierżawił od miasta drewniany garaż, jednak umowa wygasła a Wydział 

GN nie chce przedłużyć umowy.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel – poinformował, że jeśli 

garaż jest drewniany to umowa nie została przedłużona, ponieważ miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie przewiduje drewnianych ani blaszanych garaży. 

Wyjaśnił, że konstrukcja może być blaszana ale elewacja nie. Dodał, że zgodnie 

 z przyjętą uchwałą nr XLII/286/18 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 31 stycznia 

2018 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ulicy Jesionowej § 14 pkt 7 zakazuje się lokalizacji garaży i pomieszczeń 

gospodarczych o elewacjach z blachy.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał o możliwość wykupu 
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ogródków przy budynku nr 8 przez mieszkańców.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel- poinformował, że ogródków 

nie można wykupić, ponieważ w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

jest to teren do zabudowy mieszkaniowej.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że teren z przodu budynku jest gminny i mieszkańcy mogą wystąpić  

o jego wykup. 

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski-oznajmił, że poinformuje 

zainteresowanych mieszkańców o możliwości wykupu gruntu na poprawę 

zagospodarowania terenu.  

 

Ad.10.-  BRM.0012.6.3.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.11.-  BRM.0711.l3.2020 

 

Komisja zadecydowała, że w ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu, 

tj. 12 lutego 2020 r. o godz. 1200. 

 

Ad.12.-  BRM.0003.l49.2020 

 

Komisja zadecydowała, że w ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu, 

tj. 12 lutego 2020 r. o godz. 1200. 

 

Ad.13.-  BRM.0003.45.2019 

 

Komisja zadecydowała, że w ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu, 

tj. 12 lutego 2020 r. o godz. 1200. 

 

Ad.14.-  BRM.0003.136.2019 

 

Komisja zadecydowała, że w ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu, 

tj. 12 lutego 2020 r. o godz. 1200. 
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Ad.15. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na miesiąc luty 2020 r.  

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem dyżurów /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ad. 16. Sprawy różne  

 

Komisja wypracowała wniosek do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kamiennej Górze o rozpatrzenie możliwości przyznania pomocy w formie ciepłych 

posiłków Panu……. zamieszkałemu przy ul. ……… w Kamiennej Górze.   

Z posiadanych przez Komisję informacji wynika, iż Pan ……. korzysta z pomocy 

świadczonej przez ośrodek, jednak to sąsiedzi udzielają mu pomocy w formie 

dożywiania.  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

  

 Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 

 

Ad.17. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

         Przewodniczący KGKiM 

 

                                    /-/Wiesław Sobiechowski 

 
 

 

 

 

 


